
GRIMESTAD VEL OG BÅTFORENING 
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Sted: VAKTBUA 

TID: TORSDAG 01. september 2022. KL. 18.30 
 

Innkalte:, Anders Krogholm, Øivind Løvdal, Nina K, Ribe, Dag Stian Mykjåland og Jorunn  

Frederiksen 
 

Meldt forfall: Dag Ingvaldsen, Hans Melandsø, og Truls Bastiansen 

Ikke møtt:  
 

Anders  ønsket velkommen.  
 

1.  REFERAT FRA STYREMØTE  25/05– 2022  

                     Godkjent                        
        

2.        KORRESPONDANSE INN/UT 

a)   Brev til Kjersti Sverdrup Ørebech, eier av Grimestadstranda 11, datert 16/06-22, 

      vedrørende bred hekk ut mot kommunal vei.  

b)    E-post fra Færder kommune, datert 01/07, bekreftelse på mottakelse av melding 

        fra GVB om sjenerende tre mot lille lekeplass. 

 c)    Brev fra DNB, datert 04/07, vedrørende legitimasjon for Anders Krogholm 

 e)    E-post fra Færder kommune, datert 17-08-, vedrørende møte med vell foreningene 

        i kommunen den 13-09 
 

         Punktene a) – c) og e) tas til orientering og arkiveres. 
 

d)    Brev fra Kystverket, datert 08/07-22, vedrørende problem med ankring i  

         Grimestadbukta.  
      

        Vedlagte kart over ankringsplass i Grimestadbukta ble gjennomgått og det viser 

         at det er noe feil i kartet. Anders kontakter kartleverandøren Navionics og gir 

         dem riktig opplysninger.  
      

3.         ØKONOMISK OVESIKT  

             Pr. 31.08.22 viser regnskapet inntekt på kr. 845.213,97,- og driftsutgifter på  

             kr. 558.766,31. Finansposter (Lån) kr. 177.693,00. Resultat før skatt er 

             kr. 381.073,31. 
 

4.          HEKK I GRIMESTADSTRANDA 13    

              Høsten 2021 ble hekken i svingen i Grimestadstranda klippet og tatt inn fra  

              asfaltkanten. I løpet av våren 2022 har hekken begynt å vokse ut igjen.  

              Det ble enighet om at vi skriver til Færder kommune og ber dem sende brev 

              til grunneier om forholdet, samt vedlegge regler for hekker mot kommunal veg.  

              For å stopp gjengroing hver vår må røtter fjernes. 
                                                     

5.          KLIPP AV LEKEPLASSENE OG VASK AV TOALETTET 2023 

              Jakob Ribe som har hatt jobben i 2022 kommer ikke til å ta jobben 2023: 

              Vi må finne andre og vedkommende bær være 16 år.  
 

6.           VANNING SYSTEMET I HAVNA 

               Grunnet stort vannforbruk ble det montert magnetventil. Det viser seg at 

               systemet fungerer tilfredstillende. 
 

7.            STYREMØTER HØSTEN 2022 

               Det ble bestemt at neste møte blir torsdag 17.11. kl. 18.30 hjemme hos Nina 

               i Østveien 436 B. Styremøte med julemiddag tordag 15.12. kl. 18.00. Dett også  

               hjemme hos Nina-  
 

Møtet avsluttet kl. 19.30 
Neste styremøte:   Torsdag 17. november kl. 18.30 

                                                                                                  Jorunn Frederiksen 

                                                                                                         referent                                                                                      

                                                                                        


